
Protokół Nr 31/2017 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 4 grudnia 2017 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Henryk Klimaszewski, p. Janusz Kwiatek, p. Robert 
Radzymiński oraz Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek i Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – p. Aleksandra Nowogórska, Kierownik Wydziału 
Komunikacji – p. Grzegorz Gromański, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony 
Środowiska – p. Agnieszka Szczepkowska, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i 
Zarządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska oraz gościnnie Burmistrz Nidzicy – p. Jacek 
Kosmala.  

Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki. 
 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Urząd Pracy: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego 

Urzędu Pracy w Nidzicy. 
II. Wydział Komunikacji: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz wysokości kosztów w przypadku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi. 

III. Wydział Geodezji i Gospodarki Gruntami: 
1. Podjęcie decyzji w sprawie przekazania w trwały zarząd dla PZD w Nidzicy 

nieruchomości pod drogą powiatową Nr 1613N. 
2. Podjęcie decyzji w sprawie zmiany za zgodą stron decyzji Nr G.6844.6.2017 z dnia 11 

sierpnia 2017 r. w sprawie przekazania w trwały zarząd dla PZD w Nidzicy 
nieruchomości pod drogą powiatową Nr 1578N. 

3. Wszczęcie postępowania w sprawie przekazania w trwały zarząd dla PZD w Nidzicy 
nieruchomości pod drogą 1908N. 

4. Informacje związane z gospodarowaniem nieruchomościami powiatowymi. 
IV. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 
1) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających w 2018 roku, 
2) przyjęcia Raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Nidzickiego na lata 2010-2013 z perspektywą na lata 2014-2017”. 
V. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej opiniującej ofertę na 
realizację zadania publicznego w zakresie powierzenia prowadzenia punktu 
nieodpłatnej pomocy prawnej w 2018 r. 

VI. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 
1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nidzicy na 2018 rok, 
2) zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu                                

w Nidzicy na 2018 rok. 
2. Informacje o wynikach kontroli w ZOZ Nidzica. 

VII. Wydział Finansowy: 
1. Informacja o kontroli finansowej w PINB. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2017. 
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3. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2018-

2036, 

2) uchwalenia budżetu Powiatu Nidzickiego na rok 2018. 

 
Ad. I. 
Dyrektor PUP omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego 

Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy. Podkreśliła, że zmiany polegają na aktualizacji podstaw 
prawnych, rozszerzeniu zadań PUP wynikających z ustawy „za życiem” oraz warunków wjazdu i 
pobytu obywateli z obszaru Unii Europejskiej, jak również dostosowaniu wykazu stanowisk do 
obecnych etatów (ograniczenie ze względu na zmniejszenie liczby bezrobotnych).  

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 349/2017 w sprawie zmiany 
Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
p. Aleksandra Nowogórska opuściła salę obrad, a dołączył p. Grzegorz Gromański. 
 
Ad. II. 
p. Grzegorz Gromański poinformował, że wysokości stawek za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów ogłoszone przez Ministra Finansów na rok 2018 są wyższe w porównaniu do roku 
2017. Przedstawił proponowane wysokości.  

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie poparł zapisy zawarte w projekcie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 
przechowywanie oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu 
z drogi. 

 
p. Grzegorz Gromański opuścił salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 

Ad. III.1. 
p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że na wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy 

zostało wszczęte postępowanie administracyjne o przekazanie w trwały zarząd nieruchomości 
zajętych pod drogę powiatową. Wniosek jest zasadny. Został zgromadzony materiał dowodowy, 
do którego nie wniesiono uwag, w tej sytuacji nieruchomość tę można przekazać w formie decyzji 
w trwały zarząd dla PZD. Projekt decyzji o przekazaniu w trwały zarząd na czas nieokreślony 
dotyczy nieruchomości będących własnością Powiatu Nidzickiego zajętych pod drogę powiatową 
1613N. Nieruchomość zostaje oddana w trwały zarząd na czas nieoznaczony na cele działalności 
statutowej Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. Zarządca ma prawo do korzystania z 
nieruchomości zgodnie z jej przeznaczeniem, a w szczególności do przebudowy, remontu, 
utrzymania i ochrony dróg, modernizacji obiektów budowlanych na nieruchomości zgodnie z 
przepisami ustawy o drogach publicznych i Prawa budowlanego. 

Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o przekazaniu w trwały zarząd dla Powiatowego 
Zarządu Dróg w Nidzicy nieruchomości stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, 
zajętych pod drogę powiatową 1613N. 

 
Ad. III.2. 
p. Iwona Urbanowicz przypomniała sprawę korekty w ewidencji środków trwałych drogi 

powiatowej nr 1578N położonej na działce nr 336-obręb Napiwoda oraz związanej z tym zmiany 
za zgodą stron decyzji o dodaniu tej nieruchomości w trwały zarząd dla Powiatowego Zarządu  
Dróg w Nidzicy. Został zgromadzony materiał dowodowy, do którego nie wniesiono uwag, 
Powiatowy Zarząd Dróg wyraził zgodę na sprostowanie decyzji.  
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Zarząd jednogłośnie wydał decyzję w sprawie zmiany za zgodą stron decyzji Nr 
G.6844.6.2017 z dnia 11 sierpnia 2017 r. w sprawie przekazania w trwały zarząd dla PZD w 
Nidzicy nieruchomości pod drogą powiatową Nr 1578N. 

Ad. III.3. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o 

przekazanie tej jednostce w trwały zarząd nieruchomości stanowiących własność Powiatu 
Nidzickiego zlokalizowanych pod drogą 1908N o przebiegu: droga wojewódzka 545 – Waszulki – 
Napiwoda. Zaznaczyła, że wniosek PZD jest zasadny, gdyż zgodnie z ustawą o drogach 
publicznych zarządca drogi sprawuje nieodpłatny trwały zarząd gruntami w pasie drogowym. 

Zarząd przyjął informację o wszczęciu postępowania administracyjnego w tej 
sprawie. 

 
Ad. III.4. 
1) p. Iwona Urbanowicz poinformowała Zarząd Powiatu, jako stronę postępowania, o 

wszczęciu przez  Burmistrza Olsztynka postępowania dotyczącego ustalenia lokalizacji 
inwestycji celu publicznego polegającej na budowie napowietrznej linii 
elektroenergetycznej na trasie Olsztynek - Nidzica (przez Frąknowo, Dobrzyń, Nibork 
II). Inwestycja przebiega przez nieruchomości Powiatu Nidzickiego zajęte pod drogi 
powiatowe. 

Zarząd bez uwag przyjął informację do wiadomości. 
2) p. Iwona Urbanowicz przedstawiła zawiadomienie Starosty Nidzickiego o wszczęciu 

postępowania administracyjnego w sprawie wydania decyzji o pozwoleniu na budowę 
sieci wodociągowej i sieci kanalizacji sanitarnej z miejscowości Rozdroże do 
miejscowości Łysakowo z budową sieci wodociągowej i sieci kanalizacji sanitarnej wraz 
z przyłączami w m. Łysakowo wraz z rozbiórką  i budową nowego budynku stacji 
uzdatniania wody w m. Rozdroże. Inwestorem są Miejskie Wodociągi i Kanalizacja sp. z 
o.o. w Nidzicy. 
Zarząd bez uwag przyjął informację do wiadomości. 

 
p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska.  
 
Ad. IV.1.  
1) p. Agnieszka Szczepkowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających w 2018 roku. Dodała, że Minister Finansów  obwieścił stawki na 2018 r., 
wg których opłaty wzrosły o wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych. Są to kwoty 
od 2 do 4 zł wyższe, niż w roku 2017, w zależności od wielkości obiektu. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wyżej projekt 
uchwały. 

 
2) p. Agnieszka Szczepkowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

Raportu z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Nidzickiego na lata 
2010-2013 z perspektywą na lata 2014-2017”. Omówiła go w zarysie i podkreśliła, że 
większość wymienionych w raporcie inwestycji wykonano do roku 2013 i ujęte były w 
poprzednim raporcie. W obecnym raporcie są inwestycje z lat 2014-2015, zawierające 
również dane z Urzędu Miejskiego, WIOŚ, Nadleśnictwa, Urzędu Statystycznego. Są to 
m.in.: termomodernizacja, usuwanie azbestu, sieci wodociągowe, przydomowe 
oczyszczalnie ścieków, gospodarka odpadami. Ocenione zostały także dwa jeziora w 
powiecie: Kownatki (stan wody dobry, II klasa jakości) oraz Omulew (stan wody zły,           
V klasa jakości).  

Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. Zarząd zaopiniował go pozytywnie. 
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p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączył Burmistrz Nidzicy – p. Jacek Kosmala.  
 
Starosta Grzegorz Napiwodzki zwrócił się z pytaniem do Pana Burmistrza dotyczącym  

udziału gminy w inwestycjach: 
- przebudowa ul. Kościuszki 
- projekt na przebudowę drogi Napiwoda - Bartoszki – Grzegórzki. 
Dodał, że od sierpnia nie otrzymał odpowiedzi na pismo skierowane do Pana Burmistrza w 

tej sprawie. 
Pan Burmistrz odparł, że przebudowa mediów w ulicy Kościuszki to koszt 4,5 mln zł.  Na 

planowane przebudowy ulic gmina nie otrzymała dofinansowania, więc pozostaje 3.700.000 zł, 
które przeznaczyć można na ul. Kościuszki. Gmina byłaby w stanie zrealizować to zadanie. Nie 
wszystkie komisje Rady Miejskiej poprały projekt budżetu na 2018 r., więc przygotuje kolejny z 
wpisaną inwestycją na ul. Kościuszki. Uważa, że gmina mogłaby zrezygnować z budowy 
targowiska, co dałoby kolejne 3.200.000 zł, ale jest to ostatnie rozdanie tych środków i można 
pozyskać 1.000.000 zł dofinansowania. Burmistrz zaznaczył, że był przygotowany na przebudowę 
ul. Kościuszki i Dubińskiej, ale reforma oświaty pochłonie kolejne 3.500.000 zł.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki podkreślił jeszcze udział gminy w opracowaniu projektu na 
drogę Napiwoda- Bartoszki-Grzegórzki w kwocie 90.000 zł.  

p. J. Kosmala zaznaczył, że popierał tę inwestycję. Zaznaczył, że jak powstanie projekt, to w 
ciągu 3 lat trzeba go zrealizować. Wpisze opracowanie projektu w kwocie 90.000 zł do budżetu i 
ul. Kościuszki – również na kwotę taką, jaka pozostanie do dyspozycji. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki przypomniał zasady finansowania przez powiat inwestycji w 
poszczególnych gminach. Zaznaczył, że nie można złamać tej zasady. Uważa, że należałoby ogłosić 
przetarg i liczyć na niższe oferty. Innego rozwiązania nie będzie. Dodał, że powiat podpiera się 
kredytem na inwestycje, ponieważ planuje sporo zadań. Mnóstwo projektów będzie realizowanych. 
Umowy były o wspólnej realizacji w/w przedsięwzięć, ponieważ radni Gminy Nidzica chcieli tej 
przebudowy. Gdyby ten scenariusz znany był wcześniej, to wybrane mogło być inne zadanie. 
Projekt został już opracowany, a nawet rozszerzony o okolice Dworca PKP.  

p. J. Kosmala wspomniał, że kiedy były pierwsze rozmowy o ul. Kościuszki, to bardziej 
optymistyczne były widoki. Do funkcjonowania USC gmina dokłada prawie 1 mln zł, Wojewoda 
nie rozliczył się do końca za zadania zlecone. Podatki też w pewnym momencie się zatrzymały. 
Gmina planuje emisję 10.800.000 zł obligacji. W strefie ekonomicznej wszystkie działki są już 
sprzedane. Zaznaczył, że chciałby minimalną kwotę zabezpieczyć na ciąg na ul. Olsztyńskiej. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki odparł, że nie mamy jeszcze projektu. 
Pan Burmistrz przekazał informacje związane z trwającą przebudową dróg w Nidzicy i 

pracach planowanych w związku z nią, jak również działania podejmowane w celu obniżenia stanu 
wód w okolicy ul. Przechodniej. Dodał, że rozpoczęła się inwestycja w Bartoszkach. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował Burmistrza, że Marszałek przekazał 
powiatowi kolejne drogi. Od 29 listopada br. utrzymanie tych dróg należy do powiatu. Część dróg 
znów trafi do gmin.  

p. J.Kosmala prosił o przesłanie informacji pisemnej na ten temat.  
 

p. Jacek Kosmala opuścił salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 
Ad. V. 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały w sprawie powołania składu Komisji 

Konkursowej opiniującej ofertę na realizację zadania publicznego w zakresie powierzenia 
prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w 2018 r. Przedstawiła proponowany jej skład:                
p. Jolanta Tymińska – przewodnicząca, p. Elżbieta Bieniek – zastępca, p. Robert Radzymiński – 
członek, Małgorzata Jakubowska – członek, p. Paweł Przybyłek- członek.  
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Zarząd bez uwag poparł wymieniony wyżej skład komisji i jednogłośnie podjął 
uchwałę Nr 350/2017 w sprawie powołania składu Komisji Konkursowej opiniującej ofertę 
na realizację zadania publicznego w zakresie powierzenia prowadzenia punktu 
nieodpłatnej pomocy prawnej w 2018 r., stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 
p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad. 
 
Ad. VI.1. 
p. Elżbieta Bieniek omówiła projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach:  
1) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nidzicy na 2018 rok, 
2) zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy na 2018 

rok. 
Uwag i pytań odnośnie powyższych projektów uchwał nie było. Zarząd 

zaopiniował je pozytywnie. 
 
Ad. VI.2. 
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła wyniki kontroli przeprowadzonej przez Warmińsko-

Mazurskiego Państwowego Inspektora  Sanitarnego w Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy w 
dniu 14 listopada br. z realizacji Programu szczepień ochronnych w roku 2016. Wynik kontroli jest 
bez uwag.  

Pani Sekretarz poinformowała Zarząd również, że Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy 
realizując zalecenia pokontrolne Państwowej Straży Pożarnej z 2013 r. w zakresie dostosowania 
budynku szpitala do wymogów przeciwpożarowych, prosił o wydłużenie realizacji niektórych 
zleconych zadań do 30.11.2019r.  Poza tym jednostka czuwa nad realizacją zaleceń.  

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 
 

Ad.VII.1. 
p. Renata Mróz omówiła wyniki kontroli finansowej za rok 2016, przeprowadzonej przez 

Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego w dniach 12.09-03.10.2017 r. w Powiatowym Inspektoracie 
Nadzoru Budowlanego. Wypadła ona pozytywnie, z drobnymi zaleceniami dotyczącymi formy 
zatrudnienia księgowej oraz dokonywania wydatków. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
Ad. VII.2. 
p. Renata Mróz przedstawiła wnioski jednostek i decyzje Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 

dotyczące zmian w budżecie powiatu na rok 2017: 
1) decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 4278/2017 z dnia 29 listopada 2017 r. 

zwiększająca dotację w rozdziale 85202 § 2130 o kwotę 10046 zł z przeznaczeniem na 
zabezpieczenie dodatkowych potrzeb w zakresie utrzymania standardów oraz zapewnienie 
bezpieczeństwa w domach pomocy społecznej. 

Zarząd jednogłośnie zwiększył plan dochodów zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększył plan wydatków o tę samą kwotę w tym samym dziale i rozdziale                  
w § 2820. 

2) decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 432/2017 z dnia 29 listopada 2017 r. 
zwiększająca plan dotacji celowej w dziale 852 rozdziale 85202 § 6430 o kwotę 247665zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zaplanowanego na 2017 r. I etapu inwestycji budowlanej w 
Domu Pomocy Społecznej w Napiwodzie.  

Zarząd jednogłośnie zwiększył plan dochodów zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększył plan wydatków o tę samą kwotę w tym samym dziale i rozdziale                  
w § 6230. 
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3) wniosek Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o przesunięcia w planie budżetu w 

rozdziale 71015 na ogólną kwotę 1430,62 zł wg następującego wyszczególnienia: zmniejszenie 

wydatków w paragrafach: § 4010 o kwotę 1223,40 zł, § 4120 o kwotę 73,22 zł, § 4400 o kwotę 

127 zł, § 4480 o kwotę 7 zł, natomiast zwiększenie w: § 4020 o kwotę 1162,97 zł, § 4110 o 

kwotę 126,25 zł, § 4300 o kwotę 141,40 zł. Oszczędności jednostka chciałaby przeznaczyć na 

wypłatę nagrody jubileuszowej, pokrycie zobowiązania wobec ZUS oraz na wyrób pieczątek. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

4) wniosek Starostwa Powiatowego o przesunięcie środków w ramach rozdziału 75020 na kwotę 

19000 zł, a mianowicie zmniejszenie § 4430 o w/w kwotę, a zwiększenie § 4270. Powyższa 

zmiana spowodowana jest koniecznością remontu toalet w budynku Starostwa Powiatowego 

w Nidzicy. 

 Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 

Powyższe decyzje i wnioski zawarte zostały w uchwale Nr 351/2017 w sprawie 
zmian w budżecie powiatu na rok 2017, stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 
Została ona podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. VII.3. 

1) p. Renata Mróz poinformowała, że projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

pozostaje bez zmian. Komisje nie zgłosiły do niego żadnych wniosków. 

Zarząd jednogłośnie poparł projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2018-2036. 

 

2) Pani Skarbnik zaznaczyła, że komisje stałe Rady Powiatu również pozytywnie 

zaopiniowały projekt budżetu powiatu na 2018 r. Opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w tej kwestii jeszcze nie wpłynęła. Projekt pozostaje bez zmian. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że wniosek p. Pawła Bukowskiego przyjmujemy do 

realizacji z trakcie roku.  

Zarząd jednogłośnie poparł projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Nidzickiego na rok 2018.  

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął obrady Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący Zarządu 
/-/ Małgorzata Jarka      / - / Grzegorz Napiwodzki 

        Wiceprzewodniczący Zarządu 
 / - / Lech Brzozowski 

 Członek Zarządu 
 / - / Henryk Klimaszewski 
 Członek Zarządu  
 / - / Robert Radzymiński 
 Członek Zarządu 
 / - / Janusz Kwiatek 

 

 


